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Agenda : 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 24 oktober 
2011 

2. Budget 2011: vaststelling van de 4de reeks wijzigingen 

Dit punt wordt samen behandeld met punt 12. 

Het punt wordt toegelicht door de gedeputeerde. 

Er wordt bijkomend uitleg gevraagd door de raadsleden Colen en 
Peeters-Muyshondt: 

 Het saldo van het fonds voor orde 'andere openbare besturen' (240 311,18 
EUR) wordt overgeboekt naar de buitengewone  dienst. Dit saldo werd in het 
verleden gevormd door ontvangsten vanuit de provinciale Mercator 
Hogeschool die niet budgettair geboekt werden. 

Het gaat om allerlei ontvangsten, hoofdzakelijk inschrijvings-
gelden van leerlingen, daterend van voor 1997, die nu budgettair 
geboekt worden. 

 Eénmalige verhoging met 10 000 EUR gezien het Filmfestival extra promotie 
heeft gemaakt voor de TATI-tentoonstelling. 

Dit kadert in de provinciaal georganiseerde TATI-tentoonstelling. 
Voor verdere uitleg wordt verwezen naar de 4e commissie. 

3. Intergemeentelijke samenwerking – Ilva – buitengewone algemene 
vergadering van 19 december 2011: 
- Goedkeuring van de voorgestelde beslissingen 
- Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 

4. Intergemeentelijke samenwerking – Solva – buitengewone 
algemene vergadering van 19 december 2011: 
- Goedkeuring van de voorgestelde beslissingen 
- Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 

5. Gewoon provinciebedrijf Betalingsautoriteit: aanstelling van een 
bijzonder rekenplichtige m.i.v. 01 januari 2012 en opdracht tot het 
afsluiten van een verzekeringspolis ter indekking van de risico's 
die verband houden met de opdracht van het provinciebedrijf 

6. Intergemeentelijke samenwerking – Imewo – buitengewone 
algemene vergadering van 19 december 2011: 
- Goedkeuring van de voorgestelde beslissingen 

vergadering van 

6 december 2011 
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- Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 

7. Intergemeentelijke samenwerking – Intergem – buitengewone 
algemene vergadering van 22 december 2011: 
- Goedkeuring van de voorgestelde beslissingen 
- Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 

8. Intergemeentelijke samenwerking – Fingem – buitengewone 
algemene vergadering van 22 december 2011: 
- Goedkeuring van de voorgestelde beslissingen 
- Aanduiding van 1 effectief en 1 plaatsvervangend 
vertegenwoordiger 

Op vraag van raadslid Peeters-Muyshondt wordt verduidelijkt dat 
de provincie weliswaar over geen deelbewijzen meer beschikt, 
maar wel nog lid blijft van deze instelling, aangezien het DIS een 
voortijdige uittreding niet toelaat. 
Vandaar dat de provincie nog wel wordt uitgenodigd op de 
Algemene Vergadering, maar geen vertegenwoordiger meer heeft 
in de Raad van Bestuur. 

9. Intergemeentelijke samenwerking – Gaselwest: niet – intekening op 
de voorgestelde kapitaalverhoging 

10. ICT – aanschaf van virtualisatiesoftware : goedkeuring van het 
bestek, opdracht geraamd op 300 000 EUR inclusief btw, te 
gunnen bij wijze van algemene offerteaanvraag met Europese 
bekendmaking 

11. Regiomarketingplan Oost-Vlaanderen: stand van zaken – 
toelichting door de opdrachtnemer Think BBDO 

Na een presentatie door Think BBDO ontwikkelt zich een 
gedachtenwisseling, met volgende aandachtspunten: 

 Raadslid Verleyen wijst op mogelijke gevolgen van het 
krimpend bevoegdheidsveld (Witboek). 

 Raadslid Colen vraagt of er een nieuw logo komt. 
Dat is niet het geval. Ook de baseline blijft ongewijzigd. 

 Raadslid Beke vraagt naar meer concrete initiatieven. 
Deze worden uitgewerkt in de volgende fase. 
Op zijn vraag naar voldoende aandacht voor het politieke 
niveau wordt geantwoord dat de focus voor dit plan ligt bij 
het promoten van de provincie als regio en niet zozeer van 
de provincie als bestuur. 
Dat laatste blijft uiteraard een actiepunt voor de externe 
communicatie in het algemeen. 

 Raadslid De Sutter vraag op haar beurt naar meer concrete 
ankerpunten, zo onder meer het belang van land- en 
tuinbouw en de sierteelt. 

 Raadslid Peeters-Muyshondt vraagt voldoende aandacht 
voor de subregio's. 
Hier wordt geantwoord dat de klemtoon ligt op het 
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integreren van dit subregiogevoel in een Oost-Vlaams 
gevoel. 

 Raadslid Van Vooren vraagt zich af of het provinciegevoel 
dat andere provincies wel kennen mede bepaald is door 
vergelijkbare acties. 
Dit blijkt minstens gedeeltelijk het geval te zijn. 

12. Vraag van Kristina Colen omtrent actuele cijfergegevens 2011 

Gedeputeerde Vercamer verwijst naar de budgetopvolging op 
kwartaalbasis enerzijds en naar de realisatiegraad van de 
kredieten per 6 december 2011 anderzijds, waaruit kan 
geconcludeerd worden dat ook de rekening 2011 een positief 
resultaat zal kennen. 
Langs ontvangstenzijde is op december reeds 88% gerealiseerd, 
en rekening houdend met o.a. het feit dat nog niet alle 
weddesubsidies onderwijs zijn geboekt, is nu al duidelijk dat de 
gebudgetteerde ontvangsten zullen gerealiseerd worden. 
Langs uitgavenzijde laten de zeer voorlopige cijfers zien dat de 
gebudgetteerde personeelskosten niet voor de volle 100% zullen 
aangewend worden en dat wat de werkingskosten betreft de 
realisatiegraad niet ver boven de 80% zal uitstijgen. 
 
13. Varia 

Geen. 

Gent, 7 december 2011

De Secretaris     De Voorzitter 

Dirk De Muynck     Geert De Roo 
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